



الهيئة العامة للطيران المدني

رقم الصادر
١٢٠٠٩/٥/٢٥٦

المرفقات :
التاريخ : ١٤٣٧/٠٤/٢١



السلامة والأمن والنقل الجوي

تعليمات الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation Circular

To: All Saudi Arabian Aircraft Owners, Air Operators, Repair Stations, Service Providers, and all personnel within the aviation industry in the Kingdom of Saudi Arabia.

إلى: جميع ملاك ومشغلي الطائرات السعوديين والمشغلين الجويين ومحطات الإصلاح ومقدمي الخدمة والعاملين في مجال صناعة الطيران المدني بالمملكة العربية السعودية.

Subject: New GACARs Coming into force date
01 March 2016

الموضوع: بدء العمل باللوائح التنفيذية الجديدة الخاصة
بسلامة الطيران من تاريخ ١ مارس ٢٠١٦م.

Reference:

- Letter of GACA Board of Directors no. (T/241) dated 24/9/1435H.
 - Directive of GACA President no. (256/2/504) dated 15/4/1437H.
- المراجع:
- خطاب مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني رقم (ت/٢٤١) بتاريخ ٢٤/٩/١٤٣٥هـ.
- قرار رئيس الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٢٥٦/٢/٥٠٤) بتاريخ ١٥/٤/١٤٣٧هـ.

Background:

The General Authority of Civil Aviation has set the 1st of March 2016 to comply with the new Aviation Safety Regulations (GACARs) of the Kingdom of Saudi Arabia.

تبذل الهيئة العامة للطيران المدني تاریخ الأول من مارس ٢٠١٦م لبدء العمل باللوائح التنفيذية الجديدة الخاصة بسلامة الطيران بالمملكة العربية السعودية.

Instructions:

Saudi Arabian Aircraft Owners, Air Operators, Repair Stations, Service Providers, and all personnel within the aviation industry in the Kingdom of Saudi Arabia must comply with the new GACARs which are coming into force on 01 March 2016. You may visit the GACA website (www.gaca.gov.sa) to view the new regulations.

على جميع ملاك ومشغلي الطائرات السعوديين والمشغلين الجويين ومحطات الإصلاح ومقدمي الخدمة والعاملين في مجال صناعة الطيران المدني بالمملكة العربية السعودية الإمتثال بتطبيق اللوائح التنفيذية الجديدة ابتداءً من تاريخ ١ مارس ٢٠١٦م. ويمكن زيارة موقع الهيئة الإلكترونية (www.gaca.gov.sa) للاطلاع على اللوائح الجديدة.

رسالة

مساعد الرئيس للسلامة والأمن والنقل الجوي
Assistant President, Safety, Security & Air Transport

لـ
كابتن/ عبدالحكيم بن محمد البدر

Capt. Abdulhakim M. Albadir